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                                            Zápisnica 
                      zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

                              konaného dňa 11.01.2017 

 

Prítomní: 
(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1.  Schválenie návrhu plánu práce komisie na I. polrok 2017 

2.  Prerokovanie návrhu Výzvy č.3 pre školstvo 

3.  Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských  

     zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

4.  Informatívna správa o opravách a údržbách vrátane kapitálových  výdavkov v roku 2016 

5.  Informatívna správa o čerpaní finančných prostriedkov na odstránenie havarijných stavov  

     v školách a školských zariadeniach za rok 2016 

6.  Rôzne 

 

 Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov, poprial im všetko 

dobré do nového roku 2017 a oboznámil ich s programom zasadnutia, ktorý bol jednomyseľne 

schválený. 

 

1.Schválenie návrhu plánu práce komisie na I. polrok 2017 

Návrh plánu práce komisie na I. polrok bol členom komisie zaslaný spolu z pozvánkou. 

Predseda komisie požiadal vedúcu OSS o informovanie členov komisie o programe plánu 

práce na I. polrok 2017.  

Mgr. Lívia Gešková podrobne informovala členov komisie o pláne práce, ktorý bol 

vypracovaný v súlade s plánom MsZ a následne požiadala o pozmeňujúce návrhy.   

Komisia školstva berie na vedomie plán práce na I. polrok 2017 a súhlasí s tým, aby sa 

komisia riadila týmto návrhom. 

 

 

2. Prerokovanie  návrhu Výzvy č. 3 pre školstvo 

Materiál k návrhu Výzvy č.3 pre školstvo bol členom komisie zaslaný.  

PaedDr. Peter Černý  odovzdal slovo vedúcej OSS. 

Mgr. Lívia Gešková upozornila na cieľ, formu, výšku, dobu trvania a vyhodnotenie 

projektov. Upovedomila na termín trvania odovzdania projektov, ktorým je 13.2.2017 a 

nakoľko bol v minulosti problém so zaradením žiadostí medzi projekty alebo programy, 

navrhla zlúčenie programov a projektov do jednej skupiny s možnosťou dotácie do 70%.  

PaedDr. Peter Černý –  tí, ktorí majú záujem o dotáciu sú pripravení na predkladanie 

žiadostí, preto si myslím že termín odovzdania žiadostí je v poriadku s čím súhlasili aj ostatní 

členovia komisie. 

Mgr. László Benkovics – jedná sa o projekty, ktoré sa tradične opakujú a sú zabehnuté, na 

základe čoho budeme vedieť rozhodnúť, ako a ktoré projekty alebo programy podporíme. 

Komisia školstva berie na vedomie Výzvu č. 3 na rok 2017 s termínom predkladania žiadostí 

do 13.02.2016, zároveň žiada zlúčiť špeciálne programy (A) a projekty (C) do jednej 

skupiny a výšku finančnej pomoci navýšiť do 70%. 

A:   na špeciálne programy a projekty do 70% 

B:  na podporu talentovaných žiakov do  70% 
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Komisia školstva ukladá OSS povinnosť zverejniť Výzvu č.3 po podpísaní primátorom 

mesta Galanta na webovom sídle a na úradnej tabuli mesta Galanta.  

  

 

3. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

Predseda komisie požiadal vedúcu OSS o informovanie ohľadne žiadostí na  odstránenie 

havarijných stavov v školách a školských zariadeniach.  

Mgr. Lívia Gešková – informovala členov, že do dnes neeviduje žiadne žiadosti na 

odstránenie havárií, čo je pozitívna správa. 

Komisia školstva berie na vedomie uvedené informácie bez pripomienok. 

 

4. Informatívna správa o opravách a údržbách vrátane kapitálových  výdavkov v roku 

2016 

Materiál bol členom komisie zaslaný. 

Mgr. Lívia Gešková - po IX. úprave rozpočtu bolo vo fonde opráv a údržby v roku 2016 

49 000 €, ktoré neboli vyčerpané v plnej výške, ZŠ G. Dusíka zúčtovalo z poskytnutých 

12 000 € na opravu parkoviska 11976,52 (zostatok 23,48 prešlo do prebytku mestského 

rozpočtu) a 2 000 € na odstránenie starého plota a výsadbu živého oplotenia medzi MŠ, Nová 

doba a MŠ, Nová doba s VJM sa prenesie do rozpočtu roku 2017.  

Predseda komisie školstva sa informoval prečo tieto práce neboli zrealizované ešte 

v minulom roku. 

Mgr. Lívia Gešková – financie boli MsZ schválene koncom roka, čo bolo už dosť neskoro na 

realizáciu, preto sa peniaze preniesli do depozitu, pridelia sa v roku 2017 a práce budú 

vykonané až na jar. 

Mgr. Lívia Gešková – informovala o hospodárení s finančnými prostriedkami - kapitálové 

výdavky za rok 2016, ktoré po IX. úprave rozpočtu činili 107 000 €. Tieto finančné 

prostriedky neboli v plnej výške čerpané, nakoľko ZŠ na Štefánikovej ulici stačilo z pôvodne 

pridelených 19 000 € iba 13 812 € na pokrytie nákladov spojených so sťahovaním CVČ a tak 

ostal prebytok vo výške 5 188 €.  

PaedDr. Peter Černý – sa informoval ohľadne sťahovania CVČ. 

Mgr. Juraj Bottka –  centrum voľného času bolo potrebné presťahovať ešte koncom 

kalendárneho roka 2016, nakoľko na základe pridelených finančných prostriedkov by neboli 

schopní financovať fungovanie centra. Čakalo sa na zmluvu o prenájme priestorov  medzi 

Základnou školou na Štefánikovej ulici a Centrom voľného času, ktorá bola taktiež 

potrebným podkladom na RÚVZ, ktorý na základe toho vydá rozhodnutie. Po obdržaní 

rozhodnutia budeme žiadať o zmenu adresy na Ministerstve školstva.  

Mgr. Jozef Gál – navrhol, aby pani riaditeľka prišla na najbližšie zasadnutie komisie školstva 

a podrobne informovala prítomných členov komisie o fungovaní zariadenia. Zároveň sa 

informoval čo bude s budovou v ktorej sídlilo Centrum voľného času. 

Mgr. Lívia Gešková – s pani riaditeľkou sme sa dohodli na temperovaní starej budovy počas 

týchto mrazov, aby nedošlo k poškodeniu. OSS nemá informácie o tom, čo plánuje mesto 

s budovou. 

Komisia školstva berie na vedomie Informatívnu správu o opravách a údržbách vrátane 

kapitálových  výdavkov v roku 2016 s tým, že suma 2 000 € na odstránenie starého plota 

a výsadbu živého oplotenia medzi MŠ, Nová doba a MŠ, Nová doba s VJM sa vyčerpá na 

jar 2017. Zároveň berie na vedomie zostatok 23,48 € z fondu opráv a 5188 € z kapitálových 

výdavkov za rok 2016, ktoré boli dané do prebytku.  
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5. Informatívna správa o čerpaní finančných prostriedkov na odstránenie havarijných 

stavov v školách a školských zariadeniach za rok 2016 

Materiál bol členom komisie zaslaný. 

Mgr. Lívia Gešková – informovala o riešení havarijných stavov na jednotlivých zariadeniach 

za rok 2016 na základe čoho bola vypracovaná tabuľka, ktorú obdržali všetci členovia 

komisie. Financie boli zaslané a školami zúčtované presne podľa návrhov komisie školstva. 

MsZ na túto položku na rok 2016 schválilo 30 000 €, z ktorej sa čerpalo presne 14 404,90 €, 

zostatok 15 595,10 €.  

Komisia školstva berie na vedomie Informatívnu správu o čerpaní finančných prostriedkov 

na odstránenie havarijných stavov v školách a školských zariadeniach za rok 2016. 
Na záver predseda komisie poďakoval prítomným za účasť. Ďalšie zasadnutie komisie bolo 

určené na 28.02.2017 o 14.00 hod. 

 

  

 

 

V Galante dňa 11.1.2017                                                              PaedDr. Peter Černý v.r. 

Zapísala: Mgr. Juraj Bottka                                predseda komisie  


